
 
Gemeenteraad Hof van Twente            Goor, 12 December 2023 
de Höfte 7,  
7471 DK Goor 
 
 
Geachte Gemeenteraad, 
 
Al enige jaren lopen wij, de atletiek, de tennis, de voetbal, de Jeu de Boules vereniging en het 
initiatief voor Padel tegen enkele knelpunten aan, die we moeilijk kunnen oplossen, ook al willen 
we dat maar al te graag. Een nieuwe indoor tennishal. Padelbanen. Een nieuwe en betere 
atletiekbaan. Een kunstgrasveld. Een onderkomen met sanitair voor de Jeu de Boules vereniging. 
Nieuwe kleedkamers.  
 
Knelpunten, die steeds groter worden en al wat jaren voor ons uit geschoven worden. Niet dat er 
niets gebeurd is. Nee zeker niet. Er wordt hard gewerkt in onze verenigingen om ons sportaanbod 
op peil te houden. De meeste knelpunten worden ook wel opgelost en kunnen we ook oplossen. 
Het loopt. Best goed zelfs.  
 
Maar bepaalde investeringen, zoals hierboven genoemd, kunnen we niet blijven uitstellen. 
Bovendien is het in stand houden van de huidige accommodaties ook kostbaar en zou investeren 
in een nieuwe gezamenlijke accommodatie op de lange termijn besparend kunnen werken.  
Daarnaast werkt de huidige staat van de diverse accommodaties remmend op het ledenaantal en 
dus op de sportontwikkeling in Goor. We willen bij de tijd blijven. Investeren. Vernieuwen. 
Verbeteren. Onze bestaanszekerheid voor de toekomst verzekeren. Actie is noodzakelijk. We 
kunnen dit niet alleen als vereniging. Ook niet samen met elkaar. We hebben de gemeente hard 
nodig, niet alleen financieel, maar ook inhoudelijk.  
 
Samen zou het moeten lukken. Met onze gemeente. Met onze leden. Met sponsoren. Met 
bedrijven. Met de buurt. Van losstaande verenigingen naar een gezamenlijk multifunctioneel 
sportpark Heeckeren. Een sportaanbod dat elkaar versterkt. Een gezamenlijke exploitatie door 
voorzieningen met elkaar te delen. Duurzamer, meer leden, meer sport, meer plezier en 
ontspanning. De Hof van Twente nog fijner en gezonder maken. 
 
Een start is gemaakt met de opdracht aan het CNB om gezamenlijk tot een plan te komen. Er is 
een werkgroep opgezet met alle verenigingen en de gemeente. Er zijn enkele bijeenkomsten 
geweest. Ontwerpen gemaakt. Wensen en knelpunten geïnventariseerd. Het begin is er.    
 
Daarnaast is er een constructieve, positieve sfeer ontstaan tussen gemeente, de verenigingen en 
het CNB. Heel fijn. Er is vertrouwen in het plan en een gezamenlijke aanpak. En met de 
professionele hulp van het CNB en de gemeente krijgt het project nu ook vorm. In korte tijd is dit 
gerealiseerd. Daar willen we graag mee door. Het kan! Het geloof is er. We zijn er klaar voor. 
 
Makkelijk zal het niet worden. Dat beseffen we goed. Het zal veel inzet, energie en daadkracht 
van ons allen vergen. En geld natuurlijk, veel geld. Geld dat we wel in relatie moeten zien met de 
voordelen op lange termijn. Een lagere exploitatie. Voorzieningen op peil. Meer gezondheid en 
sociale cohesie. En misschien op lange termijn wel goedkoper, dan telkens ad-hoc investeringen 
zonder een goed gezamenlijk plan. 
 
Van onze kant dragen we zoveel mogelijk bij. Actief met inbreng in tijd, aandacht en kennis, maar 
ook financieel zullen we alles doen, wat in onze mogelijkheden ligt. Zo hebben we snel geschakeld 
om een deel van de kosten voor CNB voor onze rekening te nemen. Het laat zien dat we 



betrokken en verantwoordelijkheid willen dragen. En dat zullen we blijven doen, want we willen 
door. Er is een goed begin gemaakt wat een goed vervolg verdient. 
 
Daarom vragen wij u, het college van B&W, steun voor het vervolg van dit project om het 
sportpark Heeckeren verder door te ontwikkelen tot een multifunctionele sportaccommodatie, 
waar we straks met z’n allen, de gemeente, de inwoners, de leden en de besturen heel trots op 
zijn.  
 
Trots omdat het samen gelukt is. Dat we alle hobbels samen gaandeweg hebben opgelost. Trots 
omdat de nieuwe accommodatie echt mooi is geworden. Niet alleen mooi, maar goed werkt, 
zowel qua exploitatie als functioneel. Een duurzaam sportpark inclusief een goede inbedding in de 
wijk dat verbindt en bijdraagt aan de aantrekkelijkheid om in de Hof van Twente te werken, te 
wonen en te recreëren. 
 
U kunt daarbij rekenen op alle mogelijke steun en financiële inbreng van onze verenigingen. We 
zullen daarbij actief ‘de boer op gaan’, leden mobiliseren, sponsors activeren en kijken naar alle 
geldstromen, die we kunnen ontdekken en vrijmaken voor dit project. Creatief en met de nodige 
wilskracht.  
 
Maar zoals hiervoor beschreven, zonder een significante financiële bijdrage van de gemeente gaat 
het niet lukken. Daar zijn de benodigde eenmalige investeringen te groot voor. Dat is niet alleen 
hier op sportpark Heeckeren zo, maar overal in Nederland. Een nieuwe multifunctionele 
sportaccommodatie kost nu eenmaal veel geld. Dat zal de CNB kunnen beamen.  
 
Dat betekent niet dat het niet kan. Vele sportparken zijn ons voor gegaan met de creatie van een 
multifunctionele accommodatie, ook in onze Hof van Twente. Met significante financiële steun 
van de gemeente.   
 
Graag zijn wij het volgende project. De tijd dringt. Er moet iets gedaan worden. Goed en 
duurzaam. En liefst snel een succesje, zodat het vertrouwen en het geloof in het project zo sterk 
worden, dat we in een flow verder gaan. Door naar de volgende fase.  
 
Kunnen wij op uw steun rekenen? 
 
Met sportieve groet, 
 
AV Goor ‘75 
TV de Mossendam 
Ben en Benjamin Admiraal (initiatiefnemers Padel) 
De Reggewerpers 
Goorsche Football Club GFC 
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